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1. General

2. Connection Diagram

The installation aid is used to check the function of the blocking element 1. It can also
be used to assist in installing the bolt counter unit (exact position) in the door leaf.

The installation of the bolt counter unit is described in detail in the mounting and
connection instructions of the blocking element.

Connect the blocking element as shown in the illustration below:

bl = blue
rt = red
ge = yellow
sw = black

A battery or power supply (12V DC) can be used to supply voltage. When connecting,
pay attention to the correct polarity.

Note: When applying the operating voltage, the locking bolt always moves into the
“OPEN” position.
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Blocking element 1

The locking bolt can now be moved into the “OPEN” or “CLOSED” position (access
authorized) by pushing the slide switch.

Open

Closed
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1. Allgemeines

2. Anschlußplan

Die Einbauhilfe dient der Funktionskontrolle des Sperrelements 1. Ebenso kann sie als
Hilfe zum Einbau des Bolzen-Gegenstücks (exakte Position) in das Türblatt verwendet
werden.
Der Einbau des Bolzen-Gegenstücks ist in der Montage-Anschluß-Anleitung des
Sperrelements ausführlich beschrieben.

Schließen Sie das Sperrelement gemäß untenstehender Abbildung an:

bl = blau
rt = rot
ge = gelb
sw = schwarz

Zur Spannungsversorgung kann ein Akku oder ein Netzgerät (12V DC) verwendet
werden. Achten Sie beim Anschluß auf die richtige Polarität.

Hinweis: Beim Anlegen der Betriebsspannung fährt der Verschlußbolzen grundsätzlich
in die Stellung "AUF".
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Jetzt kann durch Verschieben des Schiebeschalters der Verschlußbolzen in die
Stellung "AUF" (Zugang erlaubt) oder "ZU" bewegt werden.
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